
Osadní výbor v obci Rozkoš 
Zápis z 2. veřejného zasedání OV Rozkoš v roce 2024 

 
konaného dne 10.9.2024, 18:00 – 19:30 hod 

 
 
Přítomni: Vyvadilová M., Horčic M., Kukeně V., Hrůzová L., Polidarová P., Brančovská M. 
Omluveni: Pejšková Z. 
Hosté: Ing. Petr Machek, Václav Křivánek, Veronika Vilímová 
Omluveni: Martin Hendrych 
 
 
Program jednání: 
 

1. Uvítání a představení hostů 
2. Slovo starosty a předsedkyně OV Rozkoš 
3. Realizace v roce 2024 
4. Požadavky pro rok 2025 
5. Akce do konce roku 2024 a akce ½ roku 2025 
6. Závěr a diskuze 
 
 
 
1. Předsedkyně OV Rozkoš představila vedení města a paní Vilímová  
 
2. Předsedkyně OV obyvatele obeznámila s kauzou Rozkošný Eda a pan starosta obyvatelům 
nastínil realizaci/nerealizaci stoupacího pruhu na silnici I/34 Humpolec – Rozkoš. Zmínil i návrh 
do rozpočtu města Humpolce na rok 2025 na zřízení 2 osob se statusem městského policisty. 
 
3.  V roce 2024 se podařilo : 
 

• Sečení pozemku 44/3 
• Vybudování dvou sloupů VO k hřišti  
• Nový radar na silnici II/348 
• Posun a výměna radaru na silnici I/24 
• Papírový policista na silnici I/34  
• Retardér na silnici směr Vilémov byl policií zamítnut 
• Nákup 10-ti pivních setů 
• Dosypání zeminy u chodníku směr Herálec – pouze částečně 
• Zažádat na ŘSD o úpravu dopravného značení na silnici I/34 – jedná se o přerušovanou 

čáru, která vede celou naší obcí. Byla by zde vhodná plná čára, tak jako v jiných obcích. 
– nyní je zažádáno na ŘSD 

• Umístění solárního osvětlení u č.p. 76 – nyní se řeší 
•  

    
4. Požadavky pro rok 2025 
 

• Zpevněná plocha u autobusové zastávky směr Herálec 
• Oprava okolo kanálu u č.p. 30 
• Pomalování zdi na hřišti 
• Úsekové měření 
• Zajištění zimního prohrnování 



• Odplevelení stezky 
• Umístění solárního osvětlení u č.p. 76 
• Sečení pozemku 44/3 
• Úprava cesty k č.p. 76 – jedná se o lesní cestu – jedinou příjezdovou cestu k tomuto č.p. 

76 – tato cesta je po deštích ve špatném stavu 
• Konzultace zda by byl možný jiný výjezd z ulice navazující na ulici v kopci, pokud 

dojde k uzavření spodního výjezdu z této ulice, bude velmi složité se v zimních měsících 
dostat z této ulice a i v běžném provozu bude zde velmi složité se zde otáčet. Silnice má 
6,1 m. Někteří obyvatelé, co žijí  převážně v zástavbě u lesa nemají možnost vjezdu na 
pozemek. 

• Výkup a úprava cesty lesa 
• Zjištění majitele plochy, která je u hlavní silnice I/34 u č.p.68, kde jsou vzrostlé stromy, 

aby tyto stromy upravil tak, aby obyvatelů nepřekážely ve výhledu při výjezdu od jejich 
nemovitostí.  

• Přidání sečení plochy před č.p. 36 Suk 
• Zajistit vyčištění kanalizační vpusti na č.p. 56 mezi chodníkem a silnicí I/34 – dle 

informací zde RSD odmítlo čistit z důvodu, že to není jejich. 
• Opravit - zpevnit příjezdovou cestu k č.p.126 Černý 
• Opravit – zpevnit příjezdovou cestu ke hřišti 

 
5.  Akce do konce tohoto roku jsou: 

 Peklo v Rozkoši 30.11.2024 
 Rozsvícení vánočního stromečku 1.12.2024 
 Rozloučení s rokem 2024 ? 
Akce na ½ roku 2025 jsou: 

 Sousedské posezení 
 Veřejná schůze a oslava MDŽ 8.3.2025 
 Čarodějnice 30.4.2025 

Akce ještě možná nějaké předáme….. 
 
6. V diskuzi se obyvatelé obce ptali pana starosty na běžné provozní věci obce a města Humpolce. 
Celá diskuze se nesla v přátelské duchu a schůze byla ukončena ve 20 hodin. 
 
Závěr:  Další veřejnou uskutečníme v sobotu 8.3.2025. 
 
Zapsal :             Vyvadilová Michaela ………………….. 
místopředseda:  Miloš Horčic …………………………... 
ověřil:                Petra Polidarová ……………………….. 
ověřil:                Václav Kukeně …………………………. 
  

 
 

 


